
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Επιτακτική η διεξαγωγή έρευνας σε κάμερες ασφαλείας των Ε. Δ.,
ώστε να αποκλεισθεί το ενδεχόμενο αναμετάδοσης της εικόνας
αυτών σε εχθρικούς servers»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως δημοσιεύματος ηλεκτρονικού τύπου, αρθρογράφος ευστόχως αναδεικνύει τη
βούληση της Νότιας Κορέας να αφαιρέσει κάμερες ασφαλείας κινεζικής κατασκευής, οι
οποίες είχαν τοποθετηθεί σε παρελθόντα χρόνο σε στρατόπεδα και στρατιωτικές της
βάσεις.  Οι δε ενέργειές της επί της πρωτοβουλίας της εδράζονται στο ότι οι Ένοπλες
Δυνάμεις της εν λόγω χώρας «…διαπίστωσαν σε έλεγχο πως κάπου 1.300 από αυτές
έστελναν την εικόνα σε…κινεζικούς servers!...». Σε συνέχεια του δημοσιεύματος
τονίζεται ότι «…όταν η κάμερα είναι εντός στρατιωτικών μονάδων,  το υλικό που
βιντεοσκοπεί και αναμεταδίδει μπορεί να αποκαλύπτει και πολύτιμες πληροφορίες, που
φυσικά δεν είναι ανεκτό να “φεύγουν”  και μάλιστα προς ξένη χώρα!».
https://flight.com.gr/notia-korea-kinezikes-kameres/

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε όπως διεξάγεται έρευνα στις όποιες κάμερες ασφαλείας, οι οποίες
λειτουργούν νομίμως σε στρατόπεδα των Ενόπλων Δυνάμεών μας, ώστε να
αποκλεισθεί το ενδεχόμενο αναμετάδοσης της εικόνας αυτών σε εχθρικούς servers
(διακομιστές);

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

https://flight.com.gr/notia-korea-kinezikes-kameres/
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7004

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/9/2024




